
 
Alle kinderopvangcentra van de Stad Brussel zijn eco-crèches geworden!  

 
De eco-crèche Gabrielle Vincent werd vrijdag in de namiddag ingehuldigd. "In de lokalen van de 
voormalige co-opvang Van Helmont is dit de laatste kinderopvang in de Stad die een eco-crèche is 
geworden", legt Arnaud Pinxteren, Schepen van het Jonge Kind van de Stad Brussel, uit. "Alle 
kinderdagverblijven van de Stad zijn nu eco-crèches. 14 peuters hebben hier al hun intrek genomen, in 
een omgeving die rekening houdt met hun gezondheid en die van de planeet."  
 

“Voor deze meerderheid is onderwijs altijd al de topprioriteit geweest omdat we ervan overtuigd zijn 
dat het de basis is van een maatschappij die kansen geeft aan iedereen. Dat begint bij de jongste 
leeftijd met kwaliteitsvolle crèches die toegankelijk zijn. Dit is hier nogmaals een voorbeeld van ” legt 
Philippe Close, Burgemeester van de Stad Brussel, uit.  
 
Een eco-crèche is in de eerste plaats een kinderdagverblijf dat aan het welzijn van de kinderen denkt. 
Daarom is de melk en het voedsel dat ze krijgen biologisch, het speelgoed dat ze krijgen gemaakt van 
materialen die onschadelijk zijn voor hun gezondheid en stappen alle eco-crèches geleidelijk over op 
wasbare luiers. Vooral dankzij deze laatste maatregel verminderen deze kinderdagverblijven drastisch 
de hoeveelheid afval die ze produceren. Maar ook zijn plastic flessen vervangen door glazen flessen 
of kraanwater (afhankelijk van de leeftijd van de kinderen) en zijn wegwerpverpakkingen vervangen 
door bijvoorbeeld herbruikbare verpakkingen. Tot slot is het welzijn van het personeel dat er werkt 
ook een prioriteit. Deze maatregelen houden ook meer rekening met ieders gezondheid.     
 
“Bovendien werden de renovaties uitgevoerd met het oog op duurzaamheid, zowel wat betreft de 
gebruikte materialen als de vermindering van de energie-impact van het gebouw. Bij het hernoemen 
van de crèches hebben we er ook voor gezorgd dat vrouwelijke figuren in de kijker werden gezet, om 
zo bij te dragen aan een betere profilering van vrouwen in de publieke arena” legt Lydia Mutyebele, 
Schepen van het Openbaar Patrimonium, uit. 
 

"Deze inhuldiging markeert ook het einde van de overname door de Stad van alle co-opvangcentra en 
hun omvorming tot ecocrèches, waardoor de co-opvang medewerkers eindelijk een echt statuut van 
kinderverzorgsters krijgen", voegt de Schepen eraan toe.    
 

Deze nieuwe eco-crèche heet Gabrielle Vincent, vernoemd naar Monique Martin (1928-2000), een 
Brusselse schilderes die illustrator werd onder de naam Gabrielle Vincent. Zij was de schepper van de 
beroemde Ernest en Célestine, die de voordeur van de crèche sieren. Toen ze deze twee humoristische 
personages uit de kinderliteratuur in de vroege jaren 1980 creëerde, had ze geen idee van de roem 
die ze zouden verwerven. Het geheime recept voor succes: twee kleurrijke, emotionele personages 
belichaamd in delicate, tijdloze beelden. Hun motto's zijn tolerantie, lachen en tederheid, waardoor 
ze eeuwige ambassadeurs zijn voor een zachtaardigere wereld.    
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